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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 05/2018 (140) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLK Ř konaného  

dne 23. dubna 2018 

v zasedací místnosti, budova UH 1, Studentské nám ěstí 1532, Uherské Hradišt ě 

 
Přítomni  
Členové (abecedn ě): Bc. Kristýna Benešová, Ing. et. Ing. Jiří Konečný, Ph.D., JUDr. Pavel 

Mauer, Ing. Miroslav Musil, Ph.D., Hana Müllerová, Ing. Jakub Rak, 
Ph.D.,Zdeňka Spáčilová, RNDr. Jakub Trojan, Ph.D., MSc, MBA,  doc. 
Ing. Pavel Valášek, CSc., Jakub Smolan 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 
 
Hosté: doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Bc. Kamil Blažek 
  
Omluveni: Tomáš Daněk, doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D  
 
 
Návrh programu:  

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ. 
5. Informace děkana, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Časového plánu výuky pro akademický rok 2018/2019. 
7. Projednání zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2017 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2017 (děkan fakulty). 
9. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
10. Závěr (předseda AS FLKŘ). 

 

 
Bod1) Zahájení (JUDr. Mauer) 
Ve 13:15 zahájil předseda AS FLKŘ JUDr. Mauer jednání a přivítal přítomné senátory, vedení fakulty a 
doc. Loška, předsedu volební komise pro volbu kandidáta na jmenování děkanem. 
Následně požádal docenta Loška o informace k aktuálnímu stavu a průběhu voleb. 
 
Doc. Lošek uvedl, že byla ukončena první etapa voleb – podávání návrhů kandidátů. Podávání návrhů 
bylo ukončeno v pátek 20. 4. 2018 ve 14:00, následně byla za přítomnosti všech členů volební komise 
rozpečetěna urna a sestavena kandidátní listina. Návrhových lístků bylo 14, všechny platné. Kandidátní 
listina je sestavena v abecedním pořadí a jsou na ni 4 kandidáti – doc. Mika, doc. Tučková, doc. Valášek 
a Ing. Vargová. 
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Dne 2. 5. 2018 se dle organizačních pokynů uskuteční představení kandidátů, doc. Lošek požádal, aby na 
dobu od 14:00 do 16:00 bylo vyhlášeno děkanské volno.  
10. 5. se na zasedání AS FLKŘ uskuteční volba děkana, volba se bude řídit přílohou č. 2 Jednacího řádu 
AS FLKŘ – Řád pro volbu kandidáta na jmenování děkanem. Předseda volební komise doporučil, aby se 
s touto normou všichni členové AS FLKŘ seznámili a dále upozornil, že vzhledem k množství kandidátů 
jsou pravděpodobné vícekolové volby a může dojít i k dohadovacímu řízení, tuto skutečnost zdůraznil i 
předseda AS FLKŘ JUDr. Mauer.  
Dále předseda AS FLKŘ upozornil, že do 25. 4. mu mají kandidáti zaslat své CV a přehled tvůrčí činnosti 
(zatím zaslal doc. Valášek), tyto dokumenty budou následně postoupeny členům senátu. 
  
JUDr. Mauer upozornil, že senát volí děkana, který bude děkanem i celé příští funkční období nového 
senátu.  
 
Doc. Lošek se dotázal, zda mají být při představování kandidátů přítomni ostatní kandidáti. JUDr. Mauer 
připomenul, že při poslední volbě tomu tak nebylo, aby se zamezilo úpravám představování pozdějších 
kandidátů v reakci na kandidáty předchozí. Doc. Lošek upozornil, že v těchto volbách jsou všichni 
kandidáti zároveň členy akademické obce a mají tedy právo jako každý jiný člen vznášet k ostatním 
kandidátům dotazy. 
JUDr. Mauer požádal členy AS FLKŘ, aby o tomto přemýšleli, na závěr rozpravy je možné o této 
problematice hlasovat. 
 
Dále doc. Lošek upozornil, že dle volebního řádu se mají návrhy kandidátů předávat předsedovi volební 
komise, dle organizačních pokynů do urny, umístěné na sekretariátu děkana. Dotázal se, zda je to takto 
možné, když organizační pokyny schválil AS FLKŘ. JUDr. Mauer odpověděl, že je to tak možné. 
 
JUDr. Mauer požádal o informaci, kolikrát byl který kandidát navržen. Doc. Lošek odpověděl, že doc. Mika 
byl navržen 6 x, doc. Tučková 5 x, doc. Valášek 2 x a Ing. Vargová 1 x. 
 
Na jednání se dostavila sl. Benešová. 
 
Ing. Rak se dotázal, zda je možné se do hlasovacích lístků podívat. Doc. Lošek odpověděl, že lístky jsou 
uloženy u něj a pokud si to senát bude přát, odevzdá je k nahlédnutí. JUDr. Mauer řekl, že pokud bude 
někdo ze senátorů chtít do návrhových lístků nahlédnout, předseda volební komise mu je ukáže. 
 
Ing. Konečný uvedl, že dle Řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem řídí přípravu a průběh voleb 
volební komise, ta by teda měla rozhodnout, zda budou kandidáti na představování ostatních kandidátů 
přítomni. Senát o tom může diskutovat, případně dát doporučení, ale rozhodnout má komise.  
Tímto byly ukončeny informace a diskuze o volbě kandidáta na jmenování děkanem. 
 
Doc. Lošek opustil jednání AS FLKŘ. 
Ing. Rak opustil jednání AS FLKŘ. 
 
 
Bod2) Projednání programu zasedání 
JUDr. Mauer se dotázal přítomných senátorů, zda jsou připomínky k poslednímu zápisu z jednání AS 
FLKŘ. Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
Dále JUDr. Mauer uvedl, že byl požádán vedením fakulty o doplnění bodu programu o projednání 
Rozdělení finančních prostředků AS FLKŘ na rok 2018. 
 
Nový návrh programu je tedy tento: 
 
Návrh programu:  

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ. 



Zápis AS FLKŘ č. 05/2018                                                                                         Strana 3 (celkem 7) 

5. Informace děkana, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Časového plánu výuky pro akademický rok 2018/2019. 
7. Projednání zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2017 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2017 (děkan fakulty). 
9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně na rok 2018 (tajemnice 

fakulty). 
10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
11. Závěr (předseda AS FLKŘ). 

 
Návrh usnesení č. 140/1 
„AS FLKŘ schvaluje doplnění programu o projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB 
ve Zlíně na rok 2018. Program jednání tedy je: 
 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ. 
5. Informace děkana, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Časového plánu výuky pro akademický rok 2018/2019. 
7. Projednání zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2017 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2017 (děkan fakulty). 
9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně na rok 2018 (tajemnice 

fakulty). 
10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
11. Závěr (předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 140/1 
„AS FLKŘ schvaluje doplnění programu o projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB 
ve Zlíně na rok 2018. Program jednání tedy je: 
 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ. 
5. Informace děkana, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Časového plánu výuky pro akademický rok 2018/2019. 
7. Projednání zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2017 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2017 (děkan fakulty). 
9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně na rok 2018 (tajemnice 

fakulty). 
10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
11. Závěr (předseda AS FLKŘ).“ 

 
 
Bod 3) Stav pln ění usnesení AS FLK Ř (předseda AS FLK Ř) 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že na minulém mimořádném jednání byla přijata dvě usnesení 
(jmenování volební komise pro volbu kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ a vyhlášení voleb kandidáta 
na jmenování děkanem FLKŘ). Tato usnesení nevyžadují kontrolu. 
 
Z jednání odešel prof. Vičar. 
 
Bod 4) Informace p ředsedy AS FLK Ř. 
Informace z jednání AS UTB dne 3. 4. 2018 (JUDr. Mauer): 
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- Probíhá týden k 120. výročí narození J. A. Bati – nejrůznější akce. 
- 13. 3. se uskutečnilo zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UTB, bylo projednáno 11 akreditací, 

z toho 3 byly schváleny bez připomínek, k osmi byly vzneseny připomínky, které musejí fakulty 
zapracovat. 

- MŠMT opětovně jmenovalo členy Správní rady UTB paní PaedDr. Alenu Gajdůškovou a pana 
Ing. Libora Lázničku. Po úmrtí členky Správní rady UTB paní Sonji Baťové je snaha zajistit 
kontinuitu s rodinou Baťa ve Správní radě UTB. Pravnuk Tomáše Bati pan Thomas Archer Bata 
se členstvím souhlasí – jednání s MŠMT. 

- International Week proběhne v termínu 9. 4. – 13. 4. 2018 na U13, potvrzena účast 24 hostů.  
 

Na jednání se dostavil Ing. Rak. 
 
Informace z jednání AS UTB dne 17. 4. 2018 (Ing. Musil): 

- UTB čeká kontrola z Inspektorátu práce (revize odměn – včetně fakult). Ing. Rak doplnil, že každá 
fakulta přistupuje k udílení odměny svým způsobem, ale Inspektorát práce nahlíží na UTB jako 
celek, čímž vznikají disproporce. 

- AS UTB se vyjádřil souhlasně k prodeji 100% obchodního podílu UTB ve společnosti Střední 
škola obchodně technická s.r.o. 

- Dokončuje se Sebehodnotící zpráva a zpráva o vnitřním hodnocení UTB – byli osloveni 
zaměstnavatelé pro zpětnou vazbu. 

- Byly odeslány návrhy projektů GAČR a TAČR. 
- U3V a CŽV se uskutečňují podle harmonogramu. 

 
JUDr. Mauer připomenul, že dne 5. 6. bude vyhlášena volba rektora, AS FLKŘ má navrhnout jednoho 
člena volební komise, neměl by to být člen AS UTB. JUDr. Mauer navrhnul jako zástupce FLKŘ ve 
volební komisi pana JUDr. Jaromíra Maňáska a požádal členy senátu, aby tento návrh zvážili, případně 
navrhli další zástupce. Na konci jednání bude o zástupci ve volební komisi pro volbu rektora senát 
hlasovat. 

 
Na jednání se dostavily Ing. Vargová a Ing. Procházková. 

 
 
 

Bod 5) Informace d ěkana, prod ěkanů a tajemnice fakulty. 
doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., děkan 

- Na kolegiu rektora byla fakulta kladně hodnocena v oblasti přípravy nového webu a dále v účasti 
studentů ve SVOČ. 

- K projednání Radou pro vnitřní hodnocení UTB byly odevzdány akreditace  NMgr. Bezpečnost 
společnosti a bsp. Aplikovaná logistika. Připravují se akreditace bsp. Ochrana obyvatelstva, 
Ovládání rizik a Řízení environmentálních rizik, akreditační spisy by měly být hotovy do poloviny 
května. 

- Daří se dokončování laboratoří logistiky a chemie, zpoždění má příprava laboratoře 
kyberbezpečnosti. 

 
Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D., proděkanka pro pedagogickou činnost 

- Ke dnešnímu dni studuje na fakultě 639 studentů.  
- Bylo podáno 337 přihlášek, z toho 64 na navazující magisterské studium.  
- Je nutno rozhodnout, jaký postup fakulta zvolí pro dostudování studentů v současných 

akreditacích (žádost o prodloužení akreditace vs. přestup studentů na nově akreditované obory).  
- Fakulta připravuje v Uherském Hradišti kurzy matematiky (letní pro nově přijaté studenty a 

v průběhu akademického roku jako doučovací pro studenty stávající) – mohly by být hrazeny 
z projektu ESF. 

- 26. 4. 2018 se uskuteční Rektorský den sportu, je možné se hlásit na vypsané sportovní aktivity. 
- V souvislosti s GDPR je nutno na Moodle přistupovat pouze z e-mailů s doménou @utb, ostatní 

účty budou vymazány. Studenti rovněž musejí používat pro komunikaci se zaměstnanci fakulty 
univerzitní e-maily. 
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Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Nové webové stránky fakulty jsou považovány za jedny z nejlépe připravených na UTB (na jejich 
přípravě participovali především studenti Bc. Kamil Blažek a Bc. Michal Gregor). V současné 
době byli osloveni akademičtí pracovníci s prosbou o doplnění svých CV. 

- Umístění reklamy fakulty na nádražích (66 míst) bylo prodlouženo (za stejnou cenu) díky 
skutečnosti, že termín po fakultě nebyl nikým obsazen. 

- Akce Daruj šanci pro život se zúčastnilo 66 studentů a 3 AP (v přepočtu na počet studentů jsme 
nejlepší na UTB). 

- Na UTB se připravuje nová analýza nezaměstnanosti absolventů. 
 

Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 
- Studenti budou informováni o nemožnosti používání soukromých e-mailů při komunikaci 

s fakultou.  
- Dříve zde diskutovaná exkurze studentů 2. ročníku OO do Prahy se uskutečňuje teď (problémy 

byly s původním termínem, který byl plánován mimo semestr). 
- Tajemnice fakulty obdržela dva tipy na provozovatele sportovních aktivit mimo studijní plán. Obě 

firmy byly osloveny (jedna v centru Uherského hradiště, druhá ve Starém Městě), jedna poslala 
nabídku, druhá se zajímala o počty účastníků. S oběma ještě budou probíhat jednání. 

  
Z jednání odešel Ing. Rak. 
 

- Kvestor upozornil, že UTB pořádá málo kursů CŽV, chyba není v tom, že by případní realizátoři 
neměli pokyny, ale že dle příslušné směrnice nepostupují.  

- Nové webové stránky – zatím není naplánované žádné školení uživatelů a redaktorů, chybí 
uživatelský manuál (dtto bližší informace o medailoncích AP na web), termín spuštění nových 
stránek je nejednoznačný (jiné informace na různých úrovních). 

- 13. 4. se uskutečnila exkurze studentů ŘER do Hostětína.  
- Předsedkyní Správní rady UTB byla zvolena PaedDr. Alena Gajdůšková. 
- V současné době nebudou realizovány na UTB žádné veřejné zakázky, které nejsou součástí 

projektů OPVVV, předpokládané zahájení vypisování ostatních veřejných zakázek je nejdříve od 
června. 
 

Diskuze: 
 

- Mgr. Tomaštík upozornil, že problém není v tom, že by kalkulace při přípravě kurzů CŽV nešly dle 
stanovených pokynů dělat, ale v tom, že pokud se kalkulace udělá dle stanovených pravidel UTB, 
jsou kurzy neúměrně drahé a nejsou konkurenceschopné. 

- Ing. Musil se dotázal, zda už má fakulta nějakou zpětnou vazbu z Rady pro vnitřní hodnocení 
k předloženým akreditacím. Odpověď – oficiální zpětná vazba není, neoficiální informace jsou 
zatím o drobných připomínkách. 

- O slovo požádal pan Bc. Kamil Blažek. JUDr. Mauer upozornil, že pan Blažek není členem AS 
FLKŘ a tedy je nutné, aby o jeho vystoupení senát hlasoval. Všichni přítomní členové senátu (9 
přítomných) souhlasili v hlasování s vystoupením pana Blažka. 

- Bc. Blažek uvedl, že spuštění nového webu UTB se plánuje na 1. 5. 2018, je možné, že krátké 
přechodné období budou fungovat oba weby současně. Z úseku kvestora je značný tlak na co 
nejrychlejší spuštění. Každou středu se schází univerzitní pracovní tým k přípravě nových 
webových stránek. U medailonků akademických pracovníků je třeba vyplnit jenom základní profil, 
výstupy tvůrčí činnosti je možné z OBD vygenerovat automaticky. Na webu nebudou konkrétní e-
maily THP a funkcionářů – v rámci anonymizace budou vytvořeny tzv. typizované e-maily pro 
vnější kontakty. 

- Mgr.Tomaštík upozornil, že spuštění webu je důležité i vzhledem k podávaným akreditacím – 
v sebehodnotících zprávách jsou odkazy na nejrůznější informace na webu. 
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Bod 6) Projednání a schválení Časového plánu výuky pro akademický rok 2018/2019. 
Ing. Vargová uvedla, že ani ona ani studijní oddělení neobdrželo žádné připomínky od členů 
akademického senátu. Studijní oddělení pouze doplnilo harmonogram o termíny výuky kombinovaného 
studia. Dále připomenula, že při tvorbě fakultního harmonogramu bylo vycházeno z harmonogramu UTB, 
který byl schválen senátem UTB.  
 
Na jednání se dostavil Ing. Rak. 
 
Přítomní členové AS FLKŘ neměli k předloženému dokumentu žádné připomínky. 
 
 
Návrh usnesení č. 140/2 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 140/2 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 v předloženém znění.“ 
 
Z jednání odešla pí Spáčilová. 

 
Bod 7) Projednání zprávy o hospoda ření FLKŘ UTB za rok 2017 (tajemnice fakulty). 
Tajemnice fakulty představila předloženou zprávu, úspora za loňský rok činí cca 2,4 mil. Kč. Rozpis 
nákladů viz zpráva. Konečný stav Fondu provozních prostředků k 31.12. 2017 činí 38 335 269,65. Od 
roku 2015 se průběžně snižuje zůstatek stipendijního fondu, k 31. 12. 2017 činil cca 1,487 mil. Ústavy a 
střediska čerpaly své plánované náklady pod 100 % (kromě jednoho – mírně nad 100 %). 
Vysoké jsou náklady na mezifakultní výuku. Rovněž rostou náklady na nájem, protože jsou díky nižšímu 
počtu studentů méně vykompenzovány příspěvkem města Uherské Hradiště na studenty (pro fakultu je 
stále nevhodné datum, ke kterému se počet studentů vykazuje, je však dáno smlouvou a zatím se 
nepodařilo vyjednat jeho změnu).  
Některé položky rozpočtu nejsou dočerpané, některé jsou přečerpané, ale celkově je rozpočet stabilní. 
 
Ke zprávě nebyly na jednání žádné dotazy a připomínky a byla postoupena k projednání Ekonomické 
komisi AS FLKŘ. 
 
 
Bod 8) Projednání Výro ční zprávy o činnosti FLK Ř za rok 2017 (děkan fakulty). 
Děkan fakulty představil a zrekapituloval Výroční zprávu. 
RNDr. Trojan upozornil na nesoulad s některými termíny, uvedenými ve Významných událostech – bude 
opraveno. 
 
Výroční zpráva byla postoupena Legislativní komisi AS FLKŘ. 
 
 
Bod 9) Projednání návrhu Rozd ělení finan čních prost ředků FLKŘ UTB ve Zlín ě na rok 2018 
(tajemnice fakulty ). 
Tajemnice fakulty poděkovala AS FLKŘ za zařazení tohoto bodu na jednání a stručně představila 
předložený dokument. Upozornila, že v letošním roce se předpokládá vynaložení nákladů, spojených se 
zřízením laboratoře kyberbezpečnosti a dále s nákupem PC pro zaměstnance. V současné době je však 
problém s vypisováním veřejných zakázek mimo projekty. 
Ing. Musil požádal, aby byl rozpočet doplněn o částky, vztahující se k projektům 

 

Na jednání se dostavil prof.Vičar. 
 



Zápis AS FLKŘ č. 05/2018                                                                                         Strana 7 (celkem 7) 

Návrh Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně na rok 2018 byl postoupen k projednání 
Ekonomické komisi AS FLKŘ, která bude jednat dne 10. 5. 2018 v 10:00 hodin. 
 
 
Bod 9) Různé 

- Sl. Müllerová informovala o činnosti Unie studentů (účast na organizaci akce Daruj šanci pro život, 
účast na akci Ukliďme Česko). 

- RNDr. Trojan doplnil, že na akci Ukliďme Česko se sebralo více než 700 kg odpadků, účastnilo se 
i vedení fy Hamé, akce byla prezentována v místních médiích. V budoucnu by bylo vhodné i 
zapojení vedení fakulty. Dále uvedl, že na exkurzi v Hostětíně nebylo nejvhodnější počasí, přesto 
se jednalo o exkurzi kvalitní a velmi informačně přínosnou. 

- Ing. Konečný uvedl, že byla prodloužena Kolektivní smlouva odbory s UTB o další rok. 
- JUDr. Mauer se dotázal, zda letos bude Majáles. Otázku zodpověděl pan Bc. Blažek, který uvedl, 

že není oficiálním zástupcem Unie studentů v Uherském Hradišti, z. s., ale díky informacím od 
předsedy spolku může sdělit, že letos Majáles jako takový pro studenty a veřejnost v Uherském 
Hradišti nebude, dne 9. 5. 2018 se však na Studentském náměstí uskuteční „privátní“ akce 
„Buzerák“ pro studenty fakulty (ne pro ostatní studenty a veřejnost). Dále zmínil, že spolek 
nepožaduje po fakultě žádné finanční prostředky pro realizaci této akce. 

- JUDr. Mauer připomenul volbu člena volební komise pro volbu rektora, nikdo z členů AS FLKŘ 
nenavrhnul dalšího možného zástupce, hlasováno tedy bylo o JUDr. Maňáskovi. 

 
 

Návrh usnesení č. 140/3 
„AS FLKŘ schvaluje JUDr. Jaromíra Maňáska jako zástupce FLKŘ ve volební komisi pro volbu rektora 
UTB.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 140/3 
„AS FLKŘ schvaluje JUDr. Jaromíra Maňáska jako zástupce FLKŘ ve volební komisi pro volbu rektora 
UTB.“ 
 

- Ing. Procházková k letošnímu Rektorskému dni sportu v Uherském Hradišti doplnila, že je plně 
organizován Ústavem tělesné výchovy, jehož činnost z části financujeme odvody a je proto 
vhodné jeho služby využívat.  

 
 
Bod 10) Záv ěr (JUDr. Mauer). 
 
Na závěr předseda AS FLKŘ připomenul, že příští jednání senátu se uskuteční dne 28. 5. 2018 ve 13:30  
hod. S tímto termínem všichni přítomní souhlasili. 
V 15:00  bylo jednání ukončeno. 
 
 
 
 
Zapsala:  Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 
Verifikoval:  JUDr. Pavel Mauer, předseda AS FLKŘ  
 
 
 
 


